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ЗАПИСНИК
СА ИЗБОРНЕ РЕДОВНЕ СЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ СПОРТСКОГ САВЕЗА УЖИЦЕ 

ОД 27.06 .2016.ГОДИНЕ

Изборна  редовна седница  Скупштине  Спортског  савеза  Ужице,  одржана  је 
27.06.2016.године у Великој сали града Ужица, са почетком у  19,00 сати,  (уместо 18,00 сати 
због временских неприлика).

Седница је заказана на основу члана 31. 32. и 40. и 41.  Статута Спортског савеза Ужице 
и Одлуке Управног одбора Спортског савеза Ужице бр. 352  од 3.06.2016.године.

За седницу је предложио следећи 

Д Н Е В Н И   Р Е Д :
Отварање Редовне изборне седнице Скупштине Спорског савеза Ужице

1. ИЗБОР РАДНИХ ТЕЛА СКУПШТИНЕ
– Радно Председништво, (3 члана)
– Верификациона комисија, (3 члана)
– Записничара и два оверивача записника.

2. ИЗВЕШТАЈ ВЕРИФИКАЦИОНЕ КОМИСИЈЕ и ВЕРИФИКАЦИЈА МАНДАТА НОВИХ 
ЧЛАНОВА СКУПШТИНЕ.

3. УСВАЈАЊЕ ПОСЛОВНИКА О РАДУ СКУПШТИНЕ СПОРТСКОГ САВЕЗА УЖИЦЕ.

4. РАЗМАТРАЊЕ И УСВАЈАЊЕ ЗАПИСНИКА СА  РЕДОВНЕ СЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ 
СПОРТСКОГ САВЕЗА УЖИЦЕ ОД 28.04.2015.ГОДИНЕ .

5. РАЗМАТРАЊЕ И УСВАЈАЊЕ:
А) Извештај надзорног одбора (Одлука)
Б) Извештаја о раду Спортског савеза Ужице за 2015.годину (Одлука УО)
В) Финансијског извештаја Спортског савеза Ужице за 2015.годину (Одлука УО)
Г) Програм рада и финансијског плана за 2016. годину. (Одлука УО)

6. ИЗБОР ОРГАНА СПОРТСКОГ САВЕЗА УЖИЦЕ ЗА МАНДАТНИ ПЕРИОД 2016. - 2020. ГОД.
– Председника Спортског савеза Ужице (Одлука УО ССУЕ за предлог мандатара)

Потпредседник  (1)
– Чланова Управног одбора (7 на предлог мандатара)
– Надзорног одбора  (3)
– Дисциплинског суда (3)



7. ОКВИРНИ ПРОГРАМ РАДА СПОРТСКОГ САВЕЗА УЖИЦЕ ЗА ПЕРИОД 2016-2020.ГОДИНЕ 
ПОДНОСИ НОВОИЗАБРАНИ ПРЕДСЕДНИК СПОРТСКОГ САВЕЗА УЖИЦЕ.

8. Р А З Н О.

Председник Недељко Милосављевић је отворио Скупштину за мандатни период 
2016.- 2020.године, поздравио присутне делегате госте , представнике медија и  Петра 
Благојевића који је изабран за члана Градског већа за спорт.

1. тачка Д.Р.
Предложени Дневни ред је усвојен једногласно без измене и допуне.

Председник Скупштине Недељко Милосављевић  предложио је 

Радно Председништво у следећем саставу:
1. Недељко Милосављевић, председник ССУЕ.
2. Иван Обућина, подпредседник ССУЕ
3. Драгиша Кузмановић, генерални секретар ССУЕ.

Верификациону комисију:
1. Драгојле Божић, председник
2. Оливер Марић, члан
3. Војислав Гордић, члан

Записничар и оверивачи записника:
          1. Снежана Цвркотић, записничар  (Спортски савез Ужице)
          2. Бранислав Златић, (ОПФК “Ужице)
          3. Жарко Вукотић (ФК “Севојно”)

Предлози су једногласно усвојени.

Недељко Милосавељевић, председник је упознао чланове Скупштине да седници 
присуствује Петар Благојевић, члан градског већа задушен за  спорт културу и образовање. 

          2. тачка Д.Р.
Драгојле Божић, известилац Верификационе комисије обавестио је Скупштину да 

седници присуствује 45 делегата спортских организација чланова Спортског савеза Ужице од 
86 члана позваног на Скупштину.

Скупштина може да заседа јер седници присуствује више од половине чланства и 
већина од укупног броја чланства и са пуноправним одлучивањем доношења одлука.

3. тачка Д.Р.   
            Недељко Милосављевић , је дао образложење за Пословник о раду Скупштине да је 
усвојен на предходној седници и да се ништа није мењао.
            Предложени пословник о раду Скупштине је једногласно усвојен.

           4. тачка Д.Р.
Записник са  Редовне седнице Скупштине Спортског савеза Ужице од 28.04.2015.године 

је једногласно усвојен без примедби.



         
5. тачка Д.Р.

             А) Извештај надзорног одбора

Драган Струњашевић  председник Надзорног одбора – Надзорни одбор је прегледао 
Финансијски  извештај  Спортског  савеза  Ужице  које  је  урадило рачуноводство  ЈП 
“Велики парк” и да је Спортски савез радио и располагао са средствима по Програму и 
Одлукама  Управног  одбора  и  нису  установљене  никакве  неправилности  од  стране 
Надзорног одбора, и продложио је да се извештај усвоји од 1.01. до 31.12.2015.године.
Извештај  Надзорног  одбора  Спортског  савеза  Ужице  о  материјално  финансијском 
пословању за 2015.годину  је једногласно усвојен.
 
Б) Извештај о раду Спортског савеза Ужице за 2015.годину. 
Недељко  Милосављевић,  председник  отворио  је  дискусију  и  упознао  је  чланове 
Скупштине да је се на Управном одбору Спортског саеза Ужице усвојио,   пошто није 
било никаквих примедби Извештај је усвојен једногласно.

В) Финансијски извештај Спортског савеза Ужице за 2015.годину 

Недељко Милосавељевић је дао на разматрање финансијски извештај и нагласио је 
да нема потребе да образлаже јер је добијено у материјалу а иначе га је усвојио и Управни 
одбор Спортског савеза Ужице  са свим приходим и расходима.

Мирослав Томић – поставио је питање на шта се односи 15.000.000 динара и шта је у 
тој структури и јесу ли ушле просторије Шах клуба „Ужице“које не могу више да се финансирају 
огромни су трошкови а иначе  су добили мање пара из буџета од претходних година.

Недељко Милосављевић је образложио да је у питању Спортска хала и да  по 
ценовнику град финансира и  предложио да Спортски савез од коришћења спортских објеката 
изнађе могућност и за Шах клуб.
Финансијски извештај спортског савеза Ужице за 2015.годину усваја се једногласно.

Г) Прогам рада и финансијски план за 2016.годину
Недељко Милосављевић је дао информацију да је Управни одбор Спортског савеза Ужице 
усвојио Програм рада и Финансијски план за 2016.годину и  отворио дискусију.
Мирослав Томић – за ову годину је смањено 3.000.000 динара а прошле године је смањено на 
укупну суму средстава и смањене су одређене ставке, треба да се смањи на нивоу града а не 
само спорту.
Недељко Милосављевић је образложио да није смањено само је другачије прераспоређено и 
даље је остало 33.000.000 динара,  Градско веће је донело одлуку на  2.000.000 динара за 
клубове Градске општини Севојно, напоменуо је да је у материјалу достављена Одлука 
комисије за бодовање.
Продановић је затражио да Обућина и Божић дају информацију о раду комисије.
Иван Обућина – је истакао да је дао образложење у штампу и послато је у материјалу на е-
mail клубововима да виде о чему се ради а да га је Управни одбор ССУЕ предложио за 
председника комисије а чланови  су Слободан Богосављевић и Драгојле Божић. Комисија је 
радила два дана 12 сати и успели смо да извршимо бодовање а десило се што се увек дешава 
са непотпуном документацијом само 2 друштва су доставили документацију потпуну.

У договору са члановима комисије пристали смо да одрадимо и да правично извршимо 
бодовање а када смо дошли до новчане расподеле  прво су рекли 34.000.000 дин.расподељује 



се  2.000.000 милиона за клубове у Севојну а после је се радило на 32.000.000 динара где се 
губи 2.000.000 динара. Посто ме је овај скуп предложио за подпредседника ССУЕ рекао сам да 
ћу штитити спорт и да афирмишемо и наградимо спортске клубове који имају највише деце 
млађе категорије. Видим да општина подржава лажне резултате испадају клубови који највише 
добијају новца а Закон о спорту каже да ни један клуб не може да носи више од 20% средстава 
а ми смо успели да смањимо да би остали клубови добили више као Бициклистички клуб и 
Стонотениски клуб и други  и нико није био оштећен. Ми од Градоначелника добијамо Одлуку и 
после тога се никада нисмо скупили као комисија. Истакао је да користи прилику да каже новом 
изабраном члану градског већа за спорт да се не раду убуће овако више да ће време показати 
и да никаква комисија не дели средства јер је се на основу донетих одлука  се квартално 
подносе извештаји клубова о њиховом раду  и на основу тога ће Генерални секретар  Градском 
већу дати извештаје имају људи који су плаћени па нека изврше расподелу.

После дужег излагања поједини чланови Скупштине  су учествовали у дискусији и 
постављали питања о непотпуној документацији  Драгојле Божић, члан комисије,  Живан 
Ршумовић, Жељко Челиковић, Бошко Топаловић је истакао да је се документација доставила 
на време  добили Одлуку УО ида су паре добијене и предлаже да се Извештај усвоји.

Извештај  Програма рада и Финансијског плана се усваја са 3 гласа против 1 уздржан 
остали су ЗА.

6.тачка Д.Р.
 ИЗБОР ОРГАНА СПОРТСКОГ САВЕЗА УЖИЦЕ ЗА МАНДАТНИ ПЕРИОД 2016. - 2020. ГОД
Драгиша  Кузмановић  ,  генерални  секретар  је  известио  да  су  клубови  и  удружења 

доставили своје предлоге за Председника Недељка Милосавељевића  и да га је подржало 15 
клубова.

Скупштина је прихватила предлог и једногасно је изабран Недељко Милосавељевић за 
председника Спортског савеза Ужице мандатни период 2016. - 2020.година. 

Недељко Милосавељевић је се захвалио на поверењу и рекао да није једноставно стати 
на чело са 86 клубова и да ће се добити Програм рада у четворогодишњем периоду засниваће 
се на стратегији развоја спорта што ће бити у приоритету наша активност  и делатност и на 
подстицају женског спорта, биће корекција правилника ту смо имали понајвише простора како 
вредновати клубове имамо и групе спортова по процентуално одређени број бодова. Ми ћемо 
покушати у овој  години да урадимо и критеријуме за проглашење спортисте града то су и 
клубови са инвалидитетом да и они равноправно учествују у подели награда. 

Предложио бих и чланове Управног одбора ССУЕ што је и предвиђено нашим Статутом 
и да буду заступљени сви спортови.

1.Ристановић Јосип, 
2. Бошковић Милован,
3. Ђурић Сретен,
4. Ненадић Бранко,
5. Веснић Милун,
6. Оливера Бајс,
7. Стојић Владимир,
8. Николић Миодраг

а за подпредседника предложо бих Бранка Ненадића , АК “Младост”
Надзорни одбор: Струњашевић Драган

                  Ршумовић Живан,
                              Ћубић Марко,



Дисциплински суд: Миливојевић Александар,
         Пејић Драган
         Филиповић Горан

ово су моји предлози дајем на разматрање и усвајање.

Усваја се предлог са 3 гласа ПРОТИВ а остали су ЗА.

Петар Благојевић,члан градског  већа  за  спорт је  се  обратио члановима Скупштине 
пожелео новоизабраном Управном одбору успешан рад и да су код њега врата увек отворена 
за сваки разговор и спортске клубове а што се тиче буџета свака ставка у буџету је смањена и 
трудиће се  да се направи боља прерасподела средстава него што је била до сада и да буду 
сви задовољни.

Недељко Милосавељевић је отворио дискусију под тачком

8. Р А З Н О.
Живан Ршумовић је поставио питање даљег рада спортског лекара јер за месец дана 

он иде у пензију а у интересу спорта мора се имати спортски лекар или децу да прегледамо код 
педијатра, они не прегледају адекватно а ми нисмо сигурни да ли је дете здраво и способно за 
бављењем спортом.  Изнаћи  могућност  да  се  Др.  Радојевићу продужи рад  док  се  не реши 
питање спортског лекара.

Живан Ршумовић  је  се  осврнуо  и  на  школску  Олимпијаду  где  је  се  учествовало  у 
каратеу и имали смо 1 прво место, неки градови су се добро организовали а ми за убудуће да  
преко Спортског савеза од буџета града се изнађу средства да се иде на школску Олимпијаду.

Драгиша Кузмановић, генерални секретар је истакао што се тиче спортске амбуланте 
то ће се решити Спортски савез, Град и Здравствени центар, сви спортисти су имали бесплатан 
преглед до 18 година. На Скупштини је се усвојила и стратегија развоја спорта где треба да Др. 
Радојевића ангажујемо да даље ради или да се изнађе могућност да се пошаље лекар на 
специјализацију.

Што се  тиче Олимпијских спортских  игара ми од Савеза за школски спорт добијемо 
календар такмичења који се налази на огласној табли савеза  а не налази се карате да је на тој 
листи такмичења. Што се тиче Основних и Средњих школа у јулу смо прогласили најбоље 
школе и карате не пролази наша такмичења на нивоу града, а школе саме финансирају одлазак 
ученика  на  даља  такмичења.  Напоменуо  је  и  проблем  координатора  до  сада је  обављао 
Војислав Гордић јер је неком политиком Ужице остало без координатора и налази се сада у 
Пријепољу за Златиборски округ.

Недељко Милосавељевић, председник је предожио и дао на усвајање закључке: да 
Град  мора  изнаћи  решење за  даљи  рад  Спортске  амбуланте  и   за  Шак  клуб  “Ужице”  за 
коришћње просторија са површином и власништвом упути захтев Управном добору ССУЕ да 
УО обради.

Закључци се усвајају једногасно.

Панић  Драган је  поставио  питање  о  око  распореда  коришћења  школских  сала  и 
ценовника која комисија одређује јер су у другим градовима  термини дупло јефтинији.

Слободан Богосављевић је напоменуо да директори школа одређују цене сала.
У дискусији су учествовали Продановић Александар  и Топаловић Бошко  похвалили су 



Управни  одбор и  Стручну службу што је  присутан  члан Градсков  већа задужен за  спорт  и 
изнели су следеће захтеве:

– да Петар Благојевић у договору са школама направи категоризација сала  и да део 
средстава школе које наплаћују од клубова уложе у струњаче, лопте и реновирање 
сала.

– Да се изнађе могућност уз помоћ Града да се лобирају одређене јаче фирме као што 
су  Ваљаоница,  Импол  Севал,  Први  партизан  –  Наменска  за  клубове  да  им  се 
помогне за превоз, исхрану преноћиште, јер је много другачије када неко преговара 
из Града.

Петар Благојевић је изнео да ће покушати око сала што се тиче закупа систематски да 
реши а што се тиче привреде донета је одлука да се то не дира пре ће клуб сам направити 
договор са фирмом.

Недељко Милосавељевић је похвалио што је Петар присутан на Скупштини и да је дао 
одговор на одређене захтеве клубова и истакао је да сваке године имамо проблеме са салама 
а имамо комисију која ради,  директори школа без сагласности Школске управе не би смели да 
дају термине јер је пореска дала тумачење за закупе .

После  исцрпне  дискусије  и  доношење  одлука  и  закључака  Изборна  Скупштина  је 
завршена у 20,45 сати.

ЗАПИСНИЧАР СПОРТСКИ САВЕЗ УЖИЦЕ
Снежана Цвркотић Председник

    Недељко Милосавељевић

ОВЕРИВАЧИ ЗАПИСНИКА
Бранислав Златић
Жарко Вукотић


